
	 Parcelhusforeningen	Rødlundvænget	
	
Referat	af	generalforsamling	fredag	d.	2/10-2015	
	
Sted:	Hos	Linda	og	Henrik	
Tid:	kl.	19.00	
	
Dagsorden:	
	
1)	Valg	af	dirigent		

Frank	er	valgt.	

Der	er	indkaldt	rettidigt	til	generalforsamlingen.	

2)	Formandens	beretning.	

Vedhæftet.	

3)	Fremlæggelse	af	regnskab.	

Vedhæftet	og	godkendt.	

Opsparing	af	vejfond	kører	som	planlagt.	

4)	Fremlæggelse	af	budget		

Vedhæftet	og	vedtaget.	

5)	Fastlæggeslse	af	kontingent	og	bidrag	til	vejfond.	

Bidrag	fortsætter	som	dd.		

6)	Indkommende	forslag.	

-Skift	af	bank:	Vi	har	valgt	at	beholde	Spar	Kronjylland,	da	anden	påtænkte	bank	efterfølgende	
fik	dårlig	medieomtale.	

-Hvad	gør	vi	med	petanquebanen	?	Løsningsforslag	på	banens	tvivlsomme	stand	modtages	
meget	gerne.	

Jan	undersøger	hvad	”dele	af”	en	nedgravning	af	banen	vil	koste.	

Bestyrelses	handler	derefter.	

-Bestyrelsen	indstiller,	at	”privat-skiltet”	på	legeplads	pilles	ned.		

Skiltet	ændres	til:	”Privat	legeplads,	må	bruges	men	ikke	misbruges”.	Dette	sker	på	denne	
måde,	at	der	kommer	en	tilføjelse	til	nuværende	skilt.	Bestyrelsen	handler	på	sagen.	

7)	Valg	af	bestyrelse	samt	suppleant.		



Kim	på	valg	og	genopstiller.		

Valgt.	

Anders	på	valg	og	genopstiller.	

Valgt.	

8)	Nedsættelse	af	evt.	udvalg.	

Petanqueudvalg:	Jan	og	bestyrelsen.	

Festudvalg:	Jan,	Henrik	(nr19)	og	Trine.	

Arbejdsdagssudvalg:	Bestyrelsen.		

Ideer	til	tiltag:	Fliser	på	“torvet”,	Petanquebanen.	

(Meget	gerne	en	julefrokost	I	jan/feb	samt	en	arbejdsdagssommerfest.)	

9)	Valg	af	revisor	og	revisorsupp.	

Revisor:	Klaus,	Revisorsupp:	Nina	

10)	Eventuelt.	

Omlægning	af	fliser	omkring	“Torvet”.	

-Hvem	ønsker	at	afholde	generalforsamlingen	2016	?	

Kim	og	Ulla,	Nummer	13	

Tak	til	Frank	for	glimrende	styring	af	mødet.	

	


